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Zápis č. 36 z jednání školské rady 

konané dne 12. 02. 2025 

Přítomní členové:  Miroslav Černý, Vendula Hájková, Ing. Petr Marek, Mgr. Hana Moravcová,  
Bc. Veronika Macková, Mgr. Radmila Vavrušová  

Omluveni:  ---  
Hosté: --- 
Jednání zahájeno: 12. 02. 2025 v 15.00 hodin 

 
Zasedání Školské rady při Základní škole Králíky, Moravská 647 (dále jen „ŠR“) svolal, v souladu s § 167 
odst. 7 zákona č. 561/2004 Sb. (Školský zákon), předseda Školské rady  
 
I) Program jednání: 
1. Volba předsedy Školské rady. 
2. Informace zástupců školy o proběhlé inspekci. 
3. Diskuse. 
 
Usnesení č. 01: Školská rada schvaluje Program jednání. (6 – 0 – 0) 
 
II) Jednání ŠR: 
1. Volba předsedy Školské rady 
22. 1. 2025 proběhly volby členů do Školské rady, za zákonné zástupce byli opět zvoleni p. Vendula Hájková 
a p. Miroslav Černý, za pedagogy byli zvoleni p. Radmila Vavrušová a p. Petr Marek. Dva členy jmenovalo 
město Králíky a jsou jimi p. Hana Moravcová a p. Veronika Macková. 
P. Marek navrhuje jako předsedu Školské rady p. Miroslava Černého. 
Usnesení č. 02: Předsedou Školské rady byl zvolen pan Miroslav Černý (5 – 0 – 1) 
 
2. Informace zástupců školy o proběhlé inspekci 
Inspekční činnost proběhla ve škole na podnět zákonného zástupce ve dnech 21. – 23. ledna 2025. 
Inspekční zprávu zatím škola neobdržela, k jejímu projednání se Školská rada opět sejde. 
 
3. Diskuse 
Informace o akcích školy – lyžařské kurzy pro 5. ročník (běžecký), pro 6. a 7. ročník (sjezdový) , plavecký 
kurz, v dubnu proběhne tradičně akce Ukliďme Česko, návštěvy divadla Šumperk, apod. Téměř všechny 
akce jsou zdokumentovány na Facebooku školy. 
Pokračuje stavba nové tělocvičny v ulici Nádražní – k dispozici je tento školní rok pouze tělocvična u žluté 
školy, podle počasí je využíván sportovní areál – nyní se velmi často chodí bruslit. 
Z dotace z MAS Orlicko již byla dokončena renovace šatny pro pedagogy ve žluté škole i rekonstrukce 
učebny přírodopisu a chemie v bílé škole.  
Žádost o dotaci na výměnu oken v budově 5. května byla schválena. Výběrové řízení na výměnu oken 
proběhne až podle finanční situace města. 
 
 
III) Závěr:  
Jednání ŠR bylo ukončeno v 16.30 hodin. 
Zapsala: Mgr. Radmila Vavrušová    Za ŠR zkontroloval: 
 
___________________________    _____________________________ 
                  Miroslav Černý 


